

Title (en)

Device for adjusting the operation parameters of a printer, in particular of a matrix printer.

Title (de)

Einrichtung zur Einstellung von Betriebs-Parametern eines Druckers, insbesondere eines Matrixdruckers.

Title (fr)

Dispositif d'ajustage de paramètres de fonctionnement d'une imprimante, notamment d'une imprimante matricielle.

Publication

EP 0417871 A1 19910320 (DE)

Application

EP 90250216 A 19900829

Priority

DE 3930677 A 19890911

Abstract (en)

In a device for adjusting operation parameters of a printer, the position of a print head which can be moved reciprocally over the width of the paper tape is used as an index with respect to parameter information which is recorded parallel to the extent of the print head movement path, in a menu arrangement. <??> In order to avoid the need for the constantly repeated print-out of the operating parameters on paper, resetting of the programming at the printer can be carried out to the effect that the operating parameters (3) are visibly presented in the form of a permanent or call-up display (4) on the housing (5) of the printer and that a position detector (6) is provided on the print head (1), the momentary position symbol (7) of which detector can be presented on the display (4) for the operating parameters (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Einrichtung zur Einstellung von Betriebs-Parametern eines Druckers wird die Position eines auf Papierbandbreite hin- und herbewegbaren Druckkopfes als Index gegenüber parallel zur Erstreckung des Druckkopf-Bewegungswegs aufgezeichneten Parameter-Angaben in Menue-Anordnung benutzt. Um den immer wiederkehrenden Ausdruck der Betriebs-Parameter auf Papier einzusparen, kann eine Neueinstellung der Programmierung am Drucker dahingehend vorgenommen werden, daß die Betriebs-Parameter (3) in Form einer permanenten oder aufrufbaren Anzeige (4) am Gehäuse (5) des Druckers sichtbar angebracht sind und daß ein Positionsermittler (6) an dem Druckkopf (1) vorgesehen ist, dessen momentanes Positionszeichen (7) auf der Anzeige (4) für die Betriebs-Parameter (3) wiedergebbar ist.

IPC 1-7

B41J 2/505; B41J 3/46

IPC 8 full level

B41J 3/46 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B41J 3/46 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] DE 3324424 C1 19870102 - LOEWE OPTA GMBH
- [A] EP 0305753 A1 19890308 - OLYMPIA AEG [DE]
- [A] US 4840499 A 19890620 - SASAKI RYOICHI [JP]
- [A] DE 3229615 A1 19840209 - SIEMENS AG [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0417871 A1 19910320; DE 3930677 A1 19910321; US 5156478 A 19921020

DOCDB simple family (application)

EP 90250216 A 19900829; DE 3930677 A 19890911; US 58063890 A 19900910